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Рис. 1. Зависимость от времени t среднего диаметра < d  > коагуляционных агрегатов,  
полученных из порошкообразного (1, 2) и растворенного СА (3, 4 ) и порошкообразного коагулянта Б50 (5 )  

при одностадийном (1, 3, 5) и трехстадийном (2, 4 ) введении регулятора рН (NaOH)
Fig. 1. Time dependencies of the average diameter < d  > of coagulation aggregates  

obtained from powdered (1, 2) and dissolved  aluminum sulfate (3, 4 ) and powdered coagulant «Brilliant-50»  
at single-stage (1, 3, 5) and three-stage (2, 4 ) pH regulator dosing (NaOH) 

Рис. 2. Кривые распределения по размерам агрегатов, полученных из порошкообразного (1, 2)  
и растворенного СА (3, 4 ) при одностадийном (1, 3) и трехстадийном (2, 4 ) введении NaOH, в различные моменты времени

Fig. 2. Size distribution curves of aggregates formed by powdered (1, 2)  
and dissolved (3, 4 ) aluminum sulfate at single-stage (1, 3) and three-stage (2, 4 ) NaOH dosing at various time points


